

## Pembangunan Jalan Air Berdasarkan Falsafah Ekonomi Kekukupan



Kerajaan telah memulakan program pembangunan jalan air, berdasarkan Falsafah Ekonomi Kekukupan yang diinisiatifkan oleh mendiang Kebawah Duli Yang Maha Mulia Raja Bhumibol Adulyadej.

Perdana Menteri Jeneral Prayut Chan-o-cha pada 16 Julai 2018 mempengerusikan pelancaran program tersebut di Bangunan Santi Maitri, Rumah Kerajaan. Pada kesempatan ini, beliau juga menyaksikan penandatanganan memorandum persefahaman (MOU) oleh 22 organisasi untuk kerjasama mereka dalam program ini.

Kerajaan mengadaptasi konsep semangat sukarelawan Yang Mulia Raja Maha Vajiralongkorn Bodindradebayavarangkun dalam melaksanakan "Program Pembangunan Jalan Air Berdasarkan Falsafah Ekonomi Kekukupan untuk Manfaat dan Kebahagiaan Rakyat."

Ini bertujuan untuk mendorong semua sektor masyarakat untuk berganding bahu dalam memberi sumbangan kepada komuniti mereka dan memperkasakan masyarakat Thailand dengan kekuatan semangat sukarelawan. Program ini bermula pada bulan Julai 2018 di Bangkok dan wilayah di seluruh negara. Ia ditetapkan sebagai sebahagian daripada aktiviti untuk menghormati Kebawah Duli Yang Maha Mulia Raja pada hari ulang tahun kelahirannya yang ke-66, 28 Julai 2018.

Yang Mulia Raja Maha Vajiralongkorn Bodindradebayavarangkun memulai projek sukarelawan "Kita melakukan kebaikan dengan hati yang ikhlas " We Do Good Deeds with Our Hearts" untuk meningkatkan kesedaran masyarakat tentang bekerjasama untuk menyumbang kepada masyarakat dan negara secara keseluruhan. Semangat sukarelawan akan mewujudkan kebahagiaan atas dasar perkongsian dan perpaduan.

Antara aktiviti di bawah projek sukarelawan adalah kempen kebersihan kawasan awam agar sentiasa bersih dan menaik taraf lanskap di pelbagai kawasan. Projek ini juga melibatkan penanganan air bertakung dan pengerukan saluran air yang menyekat aliran

air. Kempen kebersihan memberi manfaat secara langsung kepada masyarakat, kerana membantu meningkatkan persekitaran tempat tinggal dan taraf kebersihan, serta mencegah banjir.

Seri Paduka Raja Maja Vajiralongkorn Bodindradebayavarangkun mengikuti jejak mendiang Kebawah Duli Yang Maha Mulia Raja Bhumibol Adulyadej, Bapa Diraja. Konsep semangat sukarelawanannya akan membina daya tahan masyarakat dan mempromosikan kemandirian, yang merupakan elemen dalam Falsafah Ekonomi Kecukupan.

Program pembangunan jalan air, berdasarkan Falsafah Ekonomi Kecekapan, juga bertujuan untuk meringankan masalah masyarakat melalui kerjasama bersama antara penduduk setempat.

Tarikh Diterbitkan: 28 Julai 2018